

Referat: Deltagere i bestyrelsesmøde ved Højfyns Spejderne "ROLANDS GRUPPE"	
Inviterede: Pia Lund Hansen, Steffie Schulz, Jan Charles Hansen, Jannie Bahrt Hartmann, Lisbeth Abrahamsen, Henrik Vanggaard	
Deltagere:	
DAGSORDEN / Referat:	Dato: 14-01-2025
	Sted: Spejderhytten, Kl.: 19:00

1.	Valg af ordstyrer og referent	Jan er ordstyrer, og Lisbeth er referent.
2.	Godkendelse/bemærkning til sidste referat	Kageordning skal fremgå af referat frem for dagsordenen
3.	Godkendelse af dagsorden.	Den er godkendt
4.	Nyt fra ledergruppen	<p>Henrik fortæller, at der før jul blev talt om, hvordan der kunne komme flere ledere til gruppen. Men den person som kunne være en mulighed, har ikke ønsket at være leder. Henrik stopper til sommer med at være tropsleder. Hvilket betyder at status på ledersituationen er status quo og vi mangler nu endnu en for sæsonen efter sommer.</p> <p>Vi taler om, om situationen er sådan at som situationen er nu, at vi må lukke, grundet manglen på ledere. Det drøftes, om der skal indkaldes til ekstraordinær møde ift. At orientere forældrene omkring situationen så vi kan besluttet hvad der skal ske til det kommende grupperådsmøde.</p> <p>I stedet taler vi om, at sende et orienteringsbrev til forældrene for at informere dem om situationen, og dermed opfordre dem til at komme til mødet, så vi kan træffe en god beslutning for gruppen og samtidigt opfordre dem til at lægge frivillige kræfter i.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Orienter om den aktuelle situation, hvilket grupperådsmødet også skal handle om. • Opfordre til at deltage på grupperådsmødet ift. Situationen • Opfordre til at lægge sin tid i gruppen • Ønske om deltagelse for indflydelse på gruppens fremtid • Orientering om hvor det bære hen, hvis ikke vi får løst problemerne i gruppen – mangler minimum 4 ledere. • Evt. skrive lidt ift. At bringe forældrenes egenskaber ind i gruppen (fx. Førstehjælp, militær baggrund, sygeplejerske, læge, madlavning, bagværk, mv). • Linke til lederinformation fra DDS korpset

5.	Ønsker til næste års budget	Ønsker til næste års budget, der skal søges sponsorater hvis ønsker skal realiseres. Fx. Til rafteskur.
6.	Lejre	<p>Juletur: Der var god stemning og god kritik fra de besøgende fra familiespejd. En hyggelig juletradition som vi gerne vil fortsætte med. Positivt at være tilbage i skovdam.</p> <p>Sommerlejr: Der bliver ikke umiddelbart en sommerlejr i år, fordi Pia ikke har mulighed for at deltage i år.</p> <p>Kanotur: I stedet tager Henrik trops-spejderne med på kanotur i foråret. Datoen er endnu ukendt.</p> <p>Mus-lejr: Mini-spejderne i stedet for sommerspejderlejr. Mus-lejr er en helligdagsweekend i kr. Himmelfart eller st. Bededagsferien.</p>
7.	Økonomi - gennemgang af budget	<p>Der er aktuelt 9270 kr på kontoen, og normalt på dette tidspunkt er der omkring 20.000 kr.</p> <p>Dette skyldes, at der er færre medlemmere, og flere udgifter, fx er indkøb er blevet dyrere. Vi forsøger at balancere det, ved at vi tager på lejre som er mindre dyre. Vi kan ikke blive ved med, at bruge af vores rådighedsbeløb, hvorfor kontigentet er nød til at blive sat op.</p> <p>Man kan ikke søge fonde til driften.</p> <p>Årets resultat – 12.000 kr.</p> <p>Budgettet godkendes.</p>
8.	Gennemgang af regnskab	<p>Sidste år havde vi 25.000 kr på kontoen, og nu har vi 13.000 kr.</p> <p>Det er sendt til revision.</p>
9.	Medlemstal	29
10.	Kontigent	<p>Vi beslutter at kontigentet for spejder stiger til 1200 kr om året, hvilket er en stigning på 100 kr. Halvårligt.</p> <p>Familiespejd stiger med kontigent på 400 kr. Om året, dette med baggrund i, at det kun er et møde 1 gang om året. Og overgår til opkrævning 2 gange om året med 200 kr pr. Gang.</p>
11.	Grupperådsmøde	<p>Dato og hvem er på valg - hvem genopstiller?</p> <p>Jan er på valg i år. Og genopstiller.</p> <p>Gruppeleder er Henrik og Henrik har mødepligt.</p> <p>Spejderlederne skal vælge, hvem af lederne der er med i bestyrrelsen.</p> <p>Steffie er ikke leder mere, hvorfor hun i stedet stiller op som forældrerepræsentant.</p> <p>Jannie er på valg, og ønsker ikke at genopstille.</p> <p>Selvom Jannie ikke genopstiller, er vi aktuelt nok i bestyrrelsen.</p> <p>Vi ønsker at der stiller én mere forældrerepræsentant.</p> <p>Der skal vælges 1-2 suppleanter.</p> <p>Valg til korprådet: Pia og Claus (Pia spørger Claus om han genopstiller)</p>

		<p>Devisionsrådsrepræsentanter:</p> <p>Pia Claus, Eva eller Victor eller en forælder. Jan Steffie Henrik</p> <p>Dato for grupperådsmøde: Tirsdag den 18. februar 2024 kl. 18-19:30 (invitation inkl. Pandekager, is og fastelavnsbolle). Invitation skal sendes ud senest den 28. januar 2025. Henrik sender orienteringsbrev senest den 4. februar 2025.</p>
12.		
13.		
14.	Aftaler og planlægning af næste bestyrelsesmøde	<p>Hvem har kage med næste gang? Pia har kage med til næste møde.</p> <p>Konstituering/afvikling: 4. marts 2025 kl. 19:00-21:00</p>

Bemærkning: Kage/snack ordning: Hvem tager kage/snack med?

Pia tager kage med den 4. marts kl. 19-21.